

Terms and Conditions:

1. Valid for Business Class, Premium Economy and Economy Class bookings made on emirates.com/kw using the promo code KWGBK24. Offer is valid on Emirates online destinations only.
2. Bookings can be made from now until 13th January 2025.
3. Travel validity from 13th October 2024 to 13th April 2025.
4. The promotion is only valid for travel originating from Kuwait.
5. *Blackout dates may apply.
6. Offer cannot be claimed retroactively on existing bookings.
7. Conditions apply for each fare/ticket purchased.
8. Check "Fare Conditions" from an online quote to view all applicable fare conditions, penalties and date change fees.
9. Fare will be calculated on the existing market fare at the time of booking, and any other promotional fares will be excluded from the additional discount.
10. All fares are subject to availability of the required sub-booking class at the time of booking and airfare may change without notice unless airfare is ticketed.
11. All information is correct at the time of publishing. Details are subject to change and further terms and conditions may apply.

الشروط والأحكام:

1. يسري العرض على حجوزات درجة رجال الأعمال والدرجة السياحية الممتازة والدرجة السياحية التي تتم عبر الموقع الإلكتروني لطيران الإمارات عند استخدام الرمز الترويجي KWGBK24 على موقع طيران الإمارات emirates.com/kw وذلك فقط عند الحجز لوجهات طيران الإمارات عبر الإنترنت.
2. يمكن إجراء الحجوزات من الآن وحتى 13 يناير 2025.
3. صلاحية السفر من 13 أكتوبر 2024 وحتى 13 أبريل 2025.
4. يسري العرض عند السفر من الكويت فقط
5. توجد أيام لايشملها العرض
6. لا يمكن المطالبة بالعرض بأثر رجعي على الحجوزات الحالية.
7. تطبق الشروط على كل تذكرة تم شراؤها.
8. يمكنك مراجعة شروط الأسعار عبر الانترنت للإطلاع على كافة شروط الأسعار والغرامات المطبقة ورسوم تغيير تاريخ الحجز
9. سيتم احتساب سعر التذكرة على سعر السوق الحالي في وقت الحجز ، وسيتم استبعاد أي رسوم ترويجية أخرى من الخصم الإضافي.
10. جميع الأسعار خاضعة لتوافر فئة الحجز الفرعي المطلوبة في وقت الحجز ، وقد تتغير أسعار تذاكر الطيران دون إشعار مسبق ما لم يتم إصدار تذكرة السفر.
11. جميع المعلومات صحيحة في وقت النشر. التفاصيل قابلة للتغيير وقد يتم تطبيق شروط وأحكام أخرى